## ألبرت ورحلته مع الطبيعة

من القصص المشاركة في مسابقة القصة البيئية القصيرة

كتبها : اوجاسفي شيندي

في صباح اليوم التالي، استيقظ ألبرت على أصوات الطيور الجميلة من حوله وقطرات الندى على الأوراق ورائحة الزهور البرية والنسيم اللطيف، كان جواً فاتناً من الطبيعة. ولأول مرة يدرك ألبرت بهاء الصباح وهو في أفضل حالاته، فأخذ ينظر حوله عن كثب ويقدر جمال الطبيعة.

نزل من الشجرة جائعًا جدًا وبدأ يبحث عن شيء يأكله. لم يهتم حينها بمعرفة الأشجار أو قيمة الفاكهة اللذيذة التي أكلها إحدى أفضل هدايا الطبيعة. فقد كان يبحث عن أي شي ينقذه من الجوع، وبينما كان يستمتع بالفواكه الشهية، سمع قطيعاً من الذئاب يعوي بصوت عال، وقد أرعبته فكرة اقتراب الذئاب التي ربما كانت في طريقها إليه، فأخذ يجري مسرعاً للنجاة بحياته، عندها تعثر بصخرة وأصيبت ركبته بشدة حتى نزفت ولم يكن هناك أحد أو

بعد مسيرة طويلة وشاقة أخذ صوت العواء بالتلاشي، وفجأة ظهر بصيص أمل عندما رأى أثراً خفيفاً لخطوات بشرية، لكنه كان متعبًا جداً وقرر الراحة لفترة. سمع مرة أخرى صوتاً خلف الشجيرات جعله مرتعداً دون حراك. سرعان ما لمح أنفاً صغيراً ظهر بين الأشجار وتنفس ألبرت الصعداء لرؤية كلب. فكانت المفاجأة السارة أنه كلب تيفاني!! كان ألبرت متوتراً بعض الشيء عندما اقترب منه الكلب وتذكر كيف كان يؤذيه دائماً، لكن الكلب كان

ينظر إليه بشفقة ووقف هناك يهز ذيله وجلس بجانبه حتى وصلت تيفاني إلى مكان الحادث وكانت مسرورة بالعثور على ألبرت بعد فقدانه في الغابة. سارعت للبحث عن المساعدة وقررت إبقاء الكلب مع ألبرت الذي كان مرتاحاً للغاية؛ فقريباً سيعود إلى منزله وحياته المرفهة بعد التقائه بتيفاني وكلبها. ألقى ألبرت برأسه على ظهر الكلب الذي أبقاه يقظًا دافئًا ومنحه الرفقة الآمنة.

سرعان ما تواجد الوالدان وفريق الإنقاذ في مكان الحادث بعد أن أبلغتهم تيفاني بالأمر، وما أن رأى والديه حتى انطلق إلى أحضانهما وأدرك كم كان محظوظًا لوجودهما. ا شكر تيفاني لإنقاذ حياته. احتضن الكلب تقديراً لولائه. كما شكر جميع موظفي القصر وفريق الإنقاذ الذي قضى ليلة بلا نوم يبحث عنه.

جلس ألبرت في حديقته وهو يحتسي الشوكولاتة الساخنة في صباح اليوم التالي، متأملاً حديقة قصره و مقدراً العمل الجاد الذي بذلته تيفاني ووالدتها لجعلها بهذا الجمال. كان يخجل من سلوكه المتعجرف وقسوته على الطبيعة والحيوانات التي أنقذت حياته. غيرت تجربة الحياة الواقعية التي عاشها نظرته وسلوكه تجاه الطبيعة والحيوانات والبشر أيضاً. قرر أن يصبح شخصًا مسؤولاً وتعهد بتكريس حياته للحفاظ على الطبيعة والحيوانات.





## Albert and his journey with nature

Part two

Written by: Ojasvi Shendye

one of the stories participating in the short environmental story competition

The next morning, Albert woke up to the sweet sound of birds chirping around him. The dew drops on the leaves, sweet scent from the wildflowers and gentle breeze were all creating an atmosphere he was mesmerized with. For the first time since he was lost, he happened to look around closely and appreciate nature's beauty.

Being very hungry, he got down from the tree and started looking for something to eat. He never cared to learn about the trees or even appreciate the value of the delicious fruits which are nature's best gift. But now they were his life's savior. While he was enjoying the juicy fruits, he heard a howling of the wolves which began to grow louder. He got terrified at the thought that the pack might be coming his way and started running for his life. He stumbled on a rock and hurt his knee badly. It was bleeding but there was no time to attend to it.

After a long and hard run, the sound of howling seemed to fade away. Suddenly a ray of hope appeared when he saw a faint trail of human footsteps. But he was exhausted and decided to rest for a while. Again, he heard a growl behind the bushes which left him motionless. Soon a cute snout appeared out of bush and Albert breathed a sigh of relief to see a dog. To his pleasant surprise it was Tiffany's dog!! Albert was a bit nervous as the dog approached him recalling how often he would trouble the dog. But the dog had a look of compassion on his face and stood there

wagging his tail and sat beside him. By this time Tiffany also arrived at the scene. She was delighted to find their master's son as she knew that he had gone missing in the woods. She went to look for help and decided to leave the dog with Albert, who was relaxed upon meeting Tiffany and her dog, as he knew that soon he would be in the comforts of his home. The dog kept him alert, warm and gave him companionship as Albert dozed off resting his head on the dog's back.

Soon his parents and the rescue team who were alerted by Tiffany, united with Albert. Albert fell into the arms of his parents and realized how lucky he had been to have them. He thanked Tiffany for saving his life and cuddled the dog in appreciation of his loyalty. He also thanked all the house staff and the rescue team who had spent a sleepless night searching for him.

Sitting in his garden sipping hot chocolate the next morning, he appreciated his lovely garden and the hard work Tiffany and her mother put into it. He was ashamed of his materialistic behavior, cruelty to nature and animals who saved his very life. This real-life experience had changed Albert's outlook and behavior towards nature, animals and other human beings. He decided to become a responsible person and vowed to devote his life towards the conservation of nature and animals.

